
Referat fra FAU-møte 23.05.22 Oserød skole 
 

Tilstede: Kari Skaalvik (rektor), Hege Asp (7.trinn), Anniken Braute Gunleiksrud (6.trinn), Sandra 

Kirkevold Røed (5.trinn), Jan Kristian Kjølstad (4.trinn), Anne Birgitte Maltau (3.trinn) og Marthe Foyn 

Bredstrup (1.trinn). 

 

Sak 1: Rektor orienterer 

• Det er god stemning på skolen, både blant personalet og barna. Mange fine prosjekter og ting 

som skjer for tiden, f.eks. Kompani Lauritzen-prosjekt på 6.trinn og Minecraft-prosjekt på 

5.trinn. 

• Ledelsen forbereder neste skoleår. Det har vært utfordrende å få lærerkabalen til å gå opp, og 

særlig å få tak i kontaktlærere, men teamene er straks klare. Forventer å kunne gå ut med 

informasjon, men med forbehold om endringer, i løpet av neste uke. 

• Har ansatt ny skoleinspektør; Hanne Marte Thoresen. 

• Undersøker mulighet for å male div. spill og leker (stigespill, ludo etc) på asfalten i 

skolegården, på dugnad til høsten. 

• Ligger an til å bli ca. 52 barn i neste års 1.trinn, fordelt på to klasser. Rundt 365 elever totalt 

på skolen fra neste skoleår. 

• Behov for å utarbeide retningslinjer for 7.trinnsavslutningen på Oserød, som kommende 

7.trinn kan bruke som mal/utgangspunkt for gjennomføringen. Følges opp med FAU til høsten. 

 

Sak 2: Status pumptrack-bane 

Det har vært befaring i dag med kommunen. Det ble oppdaget to kumlokk, i området der banen er 

tenkt satt opp. Må undersøke dette nærmere, og finne egnet plassering. Forventer å sende ut anbud i 

løpet av juni. Kommunens representanter estimerte at det vil ta fra et halvt til et år, å få ferdigstilt 

banen, bl.a. pga. lang behandlingstid i kommunen. Kari følger opp dette med Hilde Schjerven.  

 

Sak 3: Resultat 17.mai 

Det endelige resultatet etter 17.mai arrangementet på skolen er ikke klart, med det anslås at det ligger 

an til et overskudd på rundt 15 000 kr. 

Det var lange køer i fiskedammen. Uklart om det var pga. at det var den eneste aktiviteten der man 

kunne få premie. Det bør vurderes løsninger for å spre barna mer over flere aktiviteter neste år, 

eventuelt vurdere økt kapasitet i fiskedammen.  

17.mai komiteen bør evaluere årets arrangement og oppsummere evt. forbedringspunkter til neste år. 

Det manglet poser til panteflasker. Komiteen for Oserød-dagen har fått tips om å huske på dette. 

 

Sak 4: Uteklasserom 

Kari kontakter Teie skole og ber om info om gapahuken deres, samt sjekker med Hårkollen barnehage 

om mulighet for lån av deres gapahuk. 

I forbindelse med neste års dugnader bør utbedring av multihuset i skolegården vurderes. Informasjon 

om dugnader må kommuniseres til neste års 1. og 2.trinn. 

 

Sak 5: Oserød-dagen 

Forberedelsene i gang. Info om vaktlister sendt ut til foresatte på 3. og 4.trinn. 



 

Sak 6: Eventuelt 

• Venter svar på søknad om finansiering til huskestativ fra Sparebanken Sørøst, innen midten 

av juni. 

• Skoleårets siste FAU-møte / sommeravslutning: onsdag 22.juni kl 19. 

• Neste års FAU: 

o Anniken Braute Gunleiksrud (7.trinn), Sandra Kirkevold Røed (6.trinn), Thomas 

Thorsen (5.trinn), Anne Birgitte Maltau (4.trinn) og Marthe Foyn Bredstrup (2.trinn) 

o Uklart om 3.trinn har valgt ny representant. 

o Behov for representant for 1.trinn, tas opp på foreldremøtet i neste uke. 


